
Referat FAU  
Sted: Byremo Barneskule 

Tid: kl. 18.00 1. november 2022 

Følgende medlemmer til stede: 

1. kl: Linn Charlotte Reigstad 

2. kl: Hilde Ougland 

3. kl: Jan Ove Flottorp 

4. kl: Kristine Hårtveit 

5. kl: Camilla Ø. Tollefsen 

6. kl: Stein Åge Fuglestveit vara for Bente Naglestad 

7. kl: Trine Stordal  
  

 

 

Saker 

 

Sak 1 

Forberede foreldremøte med May Olaug Horverak og prosjekt SAMM. 

FAU drøftet mye i forhold til organisering og informasjon. FAU ønsket å ha temakveld med kaffi, kake 

på skolen. Nå må det endres, da også foreldre på BUS skal med denne kvelden ( kl 1800 den 15. nov).  

Siden det er så pass mange som kommer fra de to skolene, har skolen og FAU – leder avgjort at vi 

kjører opplegget i Auditoriet på BVGS uten servering. Vi på bbs får alternativt seinere få til oppfølging 

klassevis.  

Jan Fredrik og Camilla ønsker velkommen  og skolen kjøper inn en blomst til May Olaug Horverak. 

 

Sak 2 

Julefest og tid, Juleferie tirsdag 20.12. Hva tenker fau? 

Julefest er satt til tirsdag den 20. desember kl. 18.00. Dette blir siste skoledag. Skolen vil likevel gi 

tilbud til elever 21.12 for de som måtte ønske eller ha behov for det for elever i 4. til 7. klasse kl. 

08.25-12.20.  

Fau  foreslår at det på juleforestillingen kommer 6 stk pr. Familie i tillegg eleven( e). Rektor vil ta 

dette forslaget med seg til lærarne på skolen. FAU tenker det er lurt at skolen gir tydelig beskjed om 

at forestillingen krever et stille publikum. Det kan derfor være en utfordring for barn under 

skolealder. Noen større føring her bør ikke være nødvendig. Camilla tar likevel et ansvar for å se til at 

det går an å være stille i salen. 

FAU ser ikke for seg inngangspenger og mat. Camilla ansvar for noen velvalgte ord som avslutning.   

 



 

Sak 3: Caps 

Varierende engasjement fra klasser, elever og foreldre. Det er ikke noe entydig konklusjon totalt sett 

om det skal være greit med caps/ hodeplagg/ hette. Det er ulike forhold til dette med hodeplagg 

generelt. Noen elever er veldig opptatt av dette, mens andre ikke er det.  

Sett under ett har likevel FAU sammenfattet konklusjonen om at hodeplagg generelt ikke er på hodet 

i undervisningen inne om det er caps, hette eller lue. FAU ønsker i tillegg at det blir forankret i 

skolens ordensreglement.    

 

Sak 4: KOMFUG 

Camilla orienterer fra møtet. Eget referat.   

 

Referent  

Jan Fredrik Kirkedam  

 


